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A CSODÁHOZ JÉZUSON KERESZTÜL KÖZELEDJÜNK 
Kántor Ferenc élőben elhangzott tanításának nyers szövege  

Budapest, 2019. augusztus 11. 

 

Ma olyan kegyelemben részesültem, hogy én szolgálhatok felétek. Köszönjük az Úrnak 

minden áldását, minden ajándékát. Az öröméért, ami itt van közöttünk, hogy örvendezzen és 

vigadozzon Krisztus Teste. Ott legyen az öröm a szívedben. Köszönjük az Úrnak, halleluja! 

Valahol el kellene kezdeni.  

Van egy Bibliám. Neked is van ugye? A bible szó, ha a betűket rövidítésként tekintjük, azt 

jelentheti angolul, hogy basic information before leaving earth, ami úgy szól magyarul: 

alapvető információ, mielőtt elhagyjuk a földet. Tulajdonképpen ezért vagyunk itt. Informá-

ciókat gyűjtünk, veszünk magunkhoz kijelentés, bölcsesség megértés által, mert felkészülünk 

egy természetfeletti életre. Egy olyan természetfeletti életre készülünk fel, ami fönt a 

Mennyországban, azaz a végállomáson, a paradicsomban lesz. A drága mennyei édes Atyánk 

trónja körül, ott a végállomásunk, és ahhoz, hogy épüljünk és növekedjünk ebben a földi 

életünkben is, Istentől kijelentésre, bölcsességre, és megértésre van szükségünk. Isten jó, 

szeret minket, Ő egy jóságos Isten, és minél jobban elmerülünk az Ő jóságában, az Ő 

szeretetében, úgy egyre többet fogunk megismerni az Ő igazságából. Minél jobban elmerülsz 

az Ő igazságában, annál jobban el fogsz mélyülni az Ő jóságában, és az Ő szeretetében. Ez a 

mi részünk. Múltkor láttam egy műsort, amelyben megkérdezték az embereket, hogy mi az 

élet értelme? Föltették a nagy kérdést, amely talán mindannyiunk fejében megfogalmazódott, 

hogy mi az élet értelme? Miután újjászületik az ember és bekerül az Úr Jézus Krisztusba, 

igazából itt kapja meg az élet értelmére a választ. Mert ha nem vagyunk újjászületve, és ebben 

a műsorban is adták az emberek a válaszokat: házam legyen, autóm legyen, mondták az 

anyagiakat. Ami nem mondom, hogy rossz, nem arról van szó, de igazából az élet értelme, 

ahogy az Ige is mondja, hogy azért élünk ezen a földön, hogy újjászülessünk, és – itt nincs 

vége az Igének – az igazság ismeretére eljussunk. Ahogy Jézus mondta, én vagyok az élet, az 

út, és az igazság, senki sem mehet az Atyához, hanemha énáltalam. 

János 14,6. 

6. Monda néki Jézus: Én vagyok az út, az igazság és az élet; senki sem mehet az 

Atyához, hanemha énáltalam.  

Ő az út. Jézus azt mondja: Ő az út. Amikor egy nap újjászülettünk, egy útnak vége lett, de 

elértünk a kereszthez, és elérkeztünk egy új útnak az elejére. Ezen az úton haladnunk kell. 

Nem kell megállni, nem kell megelégedni azzal, hogy újjászülettél Krisztusban, hogy ott 

lakozik a szívedben. Az örök élet pecsétje ott van a szívedben. Nem kell, hogy ezzel 

megelégedjél, mert az Úrnál ennél sokkal több van. Sokkal többet akar nekünk átadni. Ő nem 

fogja ránk erőltetni, mert a Szeretet nem erőlteti ránk. Ő felkínálja a Szent Szelleme által 

azokat a dolgokat, amiket oda akar nekünk adni, mert tudja, hogy az jó. Tudja, az épít téged. 

Tudja, hogy a szellemedben abban fogsz erősödni és növekedni, és az Isten ismeretére eljutsz. 

Ha kimész, jó idő van kint, jó napsütéses idő, süt rád a nap, és látod az árnyékod. Attól függ, 

milyen hosszú az árnyékod. A Példabeszédek azt mondja, hogy a teljes délig. Mi történik, ha 

teljes dél van? Kiállsz, és eltűnik az árnyékod.  

Amikor Isten Igéjével táplálkozol, veszed magadhoz Isten Igéjét, és az Ő akaratában, az Ő 

vezetésében vagy, ez az árnyék egyre kisebb lesz. Mert a világosság egyre erőteljesebb lesz az 

életedben. Mert a világosság gyermekei vagyunk, és nem szabad hagyni, nem kell engedni, 

hogy az a világosság halványuljon, hanem inkább egyre erősebb legyen. Addig, míg el nem 

jutunk a teljes délig. Igaz, hogy itt a földi életünkben nem leszünk tökéletesek, de 

igyekeznünk kell arra, hogy elváltozzunk. Mire? A tökéletesség képére. Ebben segít Isten 

Igéje, és a drága Szent Szellem. Legyen egy éhséged az után, hogy egyre többet vegyél 

magadhoz! Mert igen, amikor majd egy nap befejezzük a földi pályafutásunkat, átlépünk az 

örökkévaló, természetfeletti világba, ott is bizony tanulnunk kell. Ott is be fogunk ülni a 
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„mennyei iskolapadba”, és tanulnunk kell. Meg kell tanulnunk az ottani életet. De már most, 

ebben a földi életedben tudsz meríteni, és igazságot venni magadhoz, ami segít majd abban, 

hogy egyre előrébb jussál a szellemiekben. Köszönjük ezt az Úrnak.  

Tudjátok, amikor Isten ismeretében, az Ő kijelentésében és bölcsességében növekszünk, 

akkor egyre több csodát fogsz megtapasztalni az életedben. De meg kell értened, hogy a 

csodához Jézus Krisztuson keresztül tudsz közelebb jutni, és nem fordítva. Mert Jézus 

Krisztusban megvan az a hatalom, az az erő, és kell a te hited, ami által csodák és áldott 

dolgok történnek az életedben. Jézus neve a tied! Megkaptad minden hatalommal, és minden 

erővel, amivel ez a név fel van ruházva. Azt mondta Jézus: én felruházlak titeket ugyanevvel a 

mennyei erővel. Az Efézusi levél 1,3 Igében lehet olvasni, hogy köszönjük a drága édes 

mennyei Atyának, hogy Jézus Krisztusban megáldott már minket minden szellemi áldással, a 

mennyekből.  

Efézus 1,3. 

3. Áldott legyen az Isten, és a mi Urunknak, Jézus Krisztusnak Atyja, aki megáldott 

minket minden szellemi áldással a mennyekből a Krisztusban. 

Amikor újjászülettél az Úr Jézus Krisztusban, elfogadtad Őt életed Urának, ezek az 

áldások oda jöttek be, a szellemedbe, a legbelső emberedbe, és ott van benned. Ezt onnan kell 

előhoznod. De először tudnod kell, hogy ezt az áldást a drága édes Atya nem vonja vissza. 

Ezeket az áldásokat senki nem tudja tőled elvenni. Ha nem használod őket az életedben, akkor 

is ott vannak. Ezért kell, hogy higgyed, hogy mid van neked? A 23. zsoltárt hoztam el, ez egy 

bővített változata, amit szeretnék veletek megosztani, mert ez egy több mint csodálatos 

zsoltár. Különösen csodálatos. Rögtön így kezdődik, hogy az Úr az én pásztorom. Pásztor, az 

tereli a nyájat. A nyáj engedelmes a pásztornak, mert tudja, hogy a pásztor a legjobbat akarja 

neki. Mert, ahogy a Bővített fordítás mondja: 

Zsoltárok 23,1–6. Bővített fordítás 

1. Az Úr az én pásztorom, táplál, vezet és oltalmaz engem, és nem szűkölködöm. 

Halleluja! Nekünk egy olyan csodálatos édes Atyánk van, aki gondot visel rólunk, aki a 

bőség Istene. A növekedést adó Isten. Ő úgy akar minket vezetni, hogy az életünk egy 

növekedésben, egy bővölködésben teljen el. Lehet, hogy van éppenséggel szükség, vagy 

hiány, de amikor ezen a 23. zsoltáron elkezdesz elmélkedni, hogy neked van egy csodálatos 

Pásztorod, a jó Pásztor, aki vezetni akar téged: 

2. Füves, friss, zsenge legelőkön nyugtat engem, nyugodt és csendes vizek mellett 

vezet engem.  

Vezetni akar. Ehhez kell egy alázatos szív, hogy igen Uram, legyen meg a te akaratod az 

életemben! Vezess engem! Meghallod az Ő hangját, mert Ő szól hozzánk a belső hangon. 

Tudod, hogy a legjobbat akarja neked. Mit tesz még ez a jó Pásztor? 

3. Felüdít, és helyreállítja, meggyógyítja az életemet, a becsületesség ösvényein vezet 

engem, becsületesség, és egyenes, helyes tekintély, megbecsülés felé, nem az én haszno-

mért, hanem az Ő nevéért. 

Ahogy Jézus mondta a János evangéliumban, hogy én vagyok az élet, az út és az igazság. 

A drága édes Atya, a Szelleme által, mindig az igazság útján fog téged vezetni. Mindig az 

igazságot fogja mondani. Melyik igazságot? Az Ő igazságát. Az Ő igazságán fog téged 

vezetni. 

4. Igen, habár a halál árnyékának völgyében járok, a mély és napfénytelen, nem 

félek, és nem rettegek a gonosztól, mert te velem vagy, a te vessződ megvéd, és a te botod 

vezet, irányít, ezek vigasztalnak engem. 

Ugye gondolhatnánk, hogy a bot arra szolgál, hogy jól odasuhintson valaminek. Főleg, 

amikor van valakinek egy háziállata, nem akarja azt csinálni, amit akar a gazdája, ugye az 

ember a bottal odavág neki, hogy jobb belátásra térítse. A szeretet gyengéden fogalmaz. Ez a 

bot nem úgy szól, hogy fájjon. Ez a bot azt akarja mondani, hogy lehet, hogy nekünk van egy 

saját elképzelésünk, lehet, hogy nekünk van egy saját akaratunk, lehet, hogy van egy saját 
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véleményünk. De itt azt mondja, hogy Ő gyengéden terelget arra az útra, ami igazából neked 

a jó. Ő vezetni fog téged. Lehet, hogy nem fog jól esni. Lehet, hogy hirtelen nem fogsz örülni 

neki. De a jó Pásztor mindig a legjobbat akarja neked. Mindig a legjobbat, és erre így 

gondoljál. Ő az Ő igazságán fog vezetni. Nézzük az 5. Igét. Nagyon izgalmas ez a 23. zsoltár. 

5. Asztalt terítesz énelőttem az ellenségeim jelenlétében, elárasztod fejem olajjal, 

színültig teli poharam, túlcsordul. 

Ezt akarja az Úr, hogy ilyen legyen az életünk minden napja. Túlcsorduló. Egyszer láttam 

a televízióban a 90-es évek elején egy rövid riportot, amikor beszélgettek egy emberrel, aki 

sok-sok év után visszajött Magyarországra. A riporter kérdezte tőle, hogy mi a különbség a 

magyar és a külföldi emberek között? Erre fogta ez az illető az előtte levő poharat, amely félig 

volt vízzel. Azt mondta: ebben van a differencia. Míg kint azt mondják, hogy halleluja, van 

egy fél pohár vizem, addig mi azt mondjuk, hogy Úr Isten! Félig üres a pohár! A kettő között 

különbség van – gondolatilag. Nem mindegy, hogyan gondolkodunk. Isten Igéje segít abban, 

hogy ha van valami hiány, valami szükség az életedben, akkor is Ő arra fog téged vezetni, a 

helyes és jó gondolkozással.  

Amikor újjászülettünk, és pár hónapos keresztények voltunk, egyszer csak az Úr fölhozta 

a szívembe, a szellemembe, hogy áldott vagy. Gyorsan utánanéztem ezeknek, hogy mi az az 

áldás? Mondtam, hogy hát Uram, te valamit eltévesztettél velem kapcsolatban, mert, ahogy én 

most magamra nézek, és nézem, hogy az Igében mi az, hogy áldott, hát ez a kettő nem 

stimmel! De Ő folyamatosan csak azt mondta, hogy áldott vagy! Majd egyszer az Efézus 1,3-

ra ráakadtam a Bibliában, és megértettem, hogy az a dolog múlt időt jelentett. Múlt időt, mert 

Jézus eljött, és amikor én elfogadtam életem Urának, abban a pillanatban a menny áldásai 

vele együtt beköltöztek a szellemembe. Ez múlt idő. Megvan nekem. Nagyon fontos, hogy 

tudjuk, hogy mi van meg nekem! Mert ha nem tudom, akkor nem is akarom használni. Azt 

mondja itt az Ige, hogy Ő asztalt terít, sőt színültig, túlcsordultig akar bennünket megtölteni. 

Túlcsordultan! Tudjuk-e? Akarjuk-e ezt a túlcsordulást? Ilyen túlcsordulás többek között, 

ahogy dicsértük az Urat. Szinte az örömtől túlcsordult a szívünk, ahogy dicsértük Őt. Ez egy 

túlcsordulás. Jön az öröm! Manapság, amikor ránézel az emberekre, majdnem mindenki 

olyan, mintha fél kiló citrommal kezdte volna a napját. Mosolyt még véletlenül se tud magára 

erőltetni. De amikor nekünk Isten Igéje az alapunk, az igazságunk, akkor ott tud lenni az 

életünkben az öröm, mert tudod, hogy te az a bölcs ember vagy, aki a sziklára építette a házát. 

Az Igére építed az életedet, és nem a fövenyre, nem a homokra. Arra építed, arra a szellemi 

igazságra építed az életedet, amely mindörökké megmarad, és nem változik.  

Az Ige nem változik. Az Ige örökkévaló. Az Ige az, ami téged fel tud építeni. Amikor 

Isten Igéjét veszed magadhoz. A szellemedben erőteljesebb leszel, és elkezdesz egy szellemi 

nagyhatalommá növekedni, mert az Ige meg fogja a benned lévő hitet erősíteni. Az Ige nem 

más, mint Isten ereje. A Róma levélben olvashatunk erről. Az Evangélium Isten ereje. Erő 

van az Igében. Amikor kimondod, akkor egy szellemi erő szabadul fel benned. Ezért ki kell 

mondanod. Nekem is ki kellett mondanom, hogy áldott vagyok. Annak ellenére, hogy a 

látható dolgok nem úgy néztek ki. De Isten azt mondja, Ő úgy lát minket, ahogy a dolgok már 

el vannak végezve. Bevégeztetett. Amikor Jézus fenn volt a kereszten, utolsó szava az volt, 

hogy bevégeztetett. Félretéve az ószövetség, jött az újszövetség, a kegyelem szövetsége, és a 

kegyelem azt jelenti, hogy semmit nem tudunk kiérdemelni. Semmit! Nem számít, hogy 

mennyire jó voltál, de az se számít, hogy mennyire voltál rossz! Mert minden ajándékból van. 

Kegyelemből, és ingyen. Mit kell érte tenned? Hinned kell. Hinned kell azt is, hogy a drága 

édes Atya a te Pásztorod, és Ő a túlcsordulást akarja az életedben. Ez a túlcsordulás úgy fog 

jönni, hogy engedelmes leszel az Ő vezetésének. Ahogy mondták a tanítványok, hogy Uram, 

mikor jön el a te országod? Isten országa mikor jön el? Azt mondta nekik Jézus, hogy Isten 

országa nem szemmel láthatóan jön el, hanem már bennetek van. Isten országa ott van 

benned. Azt mondod, hogy tud egy ország bennem lenni? Van egy csodálatos fordítás, ami 

azt mondja: Isten akarata. Mert amikor Isten akaratában vagy, akkor Isten országát építed. Jó 
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fordítás ez, nagyon tetszik nekem, hogy Isten akaratában kell, hogy legyünk, mert a jó Pásztor 

így fog minket vezetni. Túlcsordulást akar az életünkben.  

6. Bizony jóság, kegyelem, könyörület, és kifogyhatatlan szeretet fognak követni 

engem életem minden napján, és napoknak hosszúságán keresztül az Úr háza és jelen-

léte lesz lakhelyem. 

Kifogyhatatlan szeretet. Szentjeim, az Atya örökkévaló! Mivel Ő maga a Szeretet, ez itt az 

Ő szeretete, és mivel nála a változásnak az árnyéka se áll fönt, ezért az Ő szeretete se fog a te 

irányodban megváltozni. Nem fogod tudni Istent rávenni arra, hogy téged jobban szeressen. 

De arra se fogod tudni rávenni, hogy ne szeressen. Ő nem személyválogató. Ő azt mondja, 

szeretlek. Minden nap, és mindig menj az Úr elé úgy, ahogy vagy! Nem kell magunkat 

szépíteni, nem kell magunkat díszíteni, úgyis ismer bennünket az Úr, jobban, mint mi saját 

magunkat. Mindig menj úgy az Úr elé, ahogy vagy, és Ő elfogad. Ahogy az Úr elé mész, és 

keresed az Ő jelenlétét, és benne vagy az Ő akaratában, akkor Ő formál téged. Munkál téged. 

Szép lassan végzi benned a munkát, és elváltozol az Ő képére és hasonlatosságára.  

Azt mondja, az Ő kegyelme. Szentjeim! Úgy, ahogy az Ő szeretete nem változik, a 

kegyelme se változik az irányodba. Az Ő kegyelme mindig ott van veled. Mert az újszövetség 

nem más, mint a kegyelem időszaka. Azt mondja, az a szeretet ölel téged életed minden 

napján. És napoknak hosszúságán keresztül az Úr háza és jelenléte lesz lakhelyed. Ez legyen a 

lakhelyünk! Az Ő jelenlétében éljünk minden nap! Keressük az Ő jelenlétét, és maradjunk 

benne! Ámen. Ez a 23. zsoltár egy csodálatos és nagyszerű zsoltár, elmélkedjél rajta! 

Gondolkodjál rajta, és valahányszor kihívásokkal nézel szembe az életedben, csak kapd elő 

ezt a 23. zsoltárt! Olvasd, elmélkedj és gondolkodj rajta! Lassan, nem kell elkapkodni. 

Elmélkedj és gondolkodj rajta, ez egy csodálatos zsoltár, és ezt köszönjük az Úrnak. Minden 

dicsőség és hála az Úré.  

Még van egy kis időnk, szeretnék egy kicsit a hitről szólni. Ahogy az Ige mondja, hogy a 

hit honnan jön? Hallásból. Ámen. Halleluja! 

Róma 10,17. 

17. Azért a hit hallásból van, a hallás pedig Isten Igéje (Rhema) által.  

A drága mennyei Atya megteremtett minket, adott két fület, adott egy szájat. Hát az egy 

szájjal is tudunk teljesíteni, de a két füllel nagyon sok dolgot tudunk hallani. Ezért nagyon 

fontos, hogy mit hallasz, mit hallgatsz meg, mert mindig befolyásolni fogja a hitedet, hogyan 

és miként hallgatod. Egy cherokee indián tanítást hoztam el, nekem nagyon tetszik, hogy amit 

hallgat az ember huzamosan, hogy mennyire befolyásolja a gondolatait. Amin gondolkodsz, 

amin elmélkedsz, előbb-utóbb arról fogsz beszélni, és ha már arról beszélsz, akkor az alapján 

is fogsz cselekedni. Ezért a kiinduló pont, hogy mit hallgatsz, az nagyon fontos. Nem 

mindegy, hogy mit hallgatsz. Ebben a mai világban nagyon sok hang jön hozzád, de neked 

jogod van arra, hogy ezt szűrjed. Nagyon tetszik Kenneth Hagin tanítása, amikor azt mondja, 

hogy azt nem tudod meggátolni, hogy a madarak ne szálljanak át a fejed fölött. De azt, hogy a 

fejeden fészket rakjanak, azt meg tudod akadályozni. Ugye? Te is meg tudod akadályozni azt, 

hogy mit hallgatsz? Mert nagyon fontos, hogy mit hallgatsz, mert amit hallgatsz, az a hitedet 

vagy erősíteni fogja, vagy gyengíteni. Nagyon tetszett, amikor találkoztam ezzel a cherokee 

indián tanítással, ez egy nagyon bölcs tanítás. Felolvasom nektek.  

Békaverseny 

Egy szép napon az erdei állatok versenyt rendeztek saját szórakoztatásukra. Építettek egy 

magas falat és megkérték a békákat, másszák meg. Csábító volt a fődíj, finom falatok, így hát 

sok jelentkező akadt a feladatra. Körbegyűltek az állatok, nyulak, medvék, rókák és farkasok, 

és vaddisznók. Felharsant a kürtszó és kezdetét vette a viadal. Legalább ötven béka indult 

neki a meredek falnak. Úgysem sikerül nekik! – mondta egy nyúl. Amikor kimondta, három 

béka le is esett a földre. Túl gyengék ehhez! – harsogta a medve, és tíz béka megint lepottyant 

a talajra. A békák nem is tudnak falat mászni! – nevetett a vaddisznó, erre vagy húszan 

zuhantak le a falról. Ez így ment egészen addig, míg csupán csak egy béka haladt a csúcs felé. 
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Ő viszont már majdnem felért. Le fog esni! – morogta a farkas, de nem így történt. A béka 

felért a csúcsra. Egyedül az ötvenből, egyedüli békaként teljesítette a távot. Pedig kis vézna 

béka volt. Az állatok körbeállták. Gratulálunk, hogy sikerült épp neked? – kérdezte a róka. Mi 

a titkod? – kérdezte egy másik béka. Gyakoroltál? – szegezte neki a kérdést a farkas. 

Csakhogy a béka csendben maradt. Ekkor döbbentek rá: a győztes béke süket. Csak a saját 

belső hangját hallotta: Feljebb, feljebb, feljebb! – mondogatta magában. Tudta, hogy képes rá, 

és nem vették el az önbizalmát. 

 Nagyon tetszik az, hogy a tudósoknak problémát okoz, hogy van egy dongó a földön, 

amelyiknek a teste tízszerte nagyobb a szárnyánál, és azt mondják a tudósok, hogy ennek a 

dongónak nem szabadna repülnie.  Az a jó, hogy a dongó nem érti, hogy mit mondanak, mert 

biztos, hogy lebeszélték volna a repülésről. Látjátok, hogy mit számít, hogy mit hallgatsz? 

Befolyásol. Nem kell, hogy teljesen fizikai süket legyél, legyen jó hallásod, de válogasd meg, 

hogy mi az, amit magadhoz engedsz! Mi az, aminek engedsz, hogy foglalkozol vele, ami 

megakad benned, és elkezdesz rajta elmélkedni, és gondolkodni.  

Zsidó 11,6. 

6. Hit nélkül pedig lehetetlen Istennek tetszeni; mert aki Isten elé járul, hinnie kell, 

hogy Ő létezik és megjutalmazza azokat, akik Őt szorgalmasan keresik. 

Ámen. Nagyon jó. Hit nélkül lehetetlen Istennek tetszeni. Tetszeni akarsz-e Istennek? 

Amikor hitben vagy, akkor tetszel Istennek. Miért? Mert a hited Őrá támaszkodik. Ahogy ezt 

az Igét tovább olvassuk, úgy fejeződik be, hogy akik szorgalmasan keresik őt, azokat meg 

tudja jutalmazni. Szorgalmasan, kitartóan, türelmesen, nem adod föl, ez a hit lényege, hogy 

nem adod föl az első nehézségnél, az első körülménynél, az első ellentmondó dolognál, 

hanem kitartasz. Miért? Mert tudod, hogy a hit kijelenti, hogy megvan. És ha te kijelented, 

akkor mindegy, hogy egy nap, egy hét, vagy egy hónap, azt mondja az Ige, hogy megjutal-

mazza őket. Akkor fogod tudni elvenni a jutalmadat.  

Az Ige azt is elmondja nekünk, hogy a szellemi ajándékokkal együtt megkaptuk a 

természetfeletti hit ajándékát. Ugyanaz a hit van benned, mint volt a tanítványokban. Ugyanaz 

a hit, mert részesültünk abból, ami volt Jézusnak. Ugyanaz a hit van, ami a többi apostolnak 

volt. Ugyanaz a hit. Ugyannak a hitnek a szelleme van benned. Nem egy negyedosztályú hitet 

kaptál. Azt mondta az Úr, hogy na, jó lesz ezeknek odalent egy negyedosztályú hit is. Nem! 

Azt mondja az Ige, hogy egyenlő, drága hitet nyertünk. Ugyanazt. Semmivel se különb hitet. 

Kérdés, hogy hogyan használod a hitedet? Kérdés, hogy használod-e a hitedet? Mert hit 

nélkül Istennek nem tudunk tetszeni, sőt, hit nélkül Istennel együtt munkálkodni sem tudunk. 

Úgy is lehetne fogalmazni, hogy hit nélkül nincs semmi. Miért? Amikor újjászülettél, az is 

hit által volt. Hit által volt, ugye? Amikor meggyógyultál, hit által volt. Minden, amit az Úr 

Jézus Krisztusban tudunk tenni, ami áldást el tudsz venni az Atyától, az hit által történik. Ez a 

három betű, amely új világot tár fel, a keresztény életében egy természetfeletti, egy isteni 

világot tár föl. Ezt teszi a hit. Mert a hit ebből a fizikai világból át tud vinni a természet-

felettibe. Az Atya birodalmába. Azt köszönjük az Úrnak! Ugyanakkor Isten kezünkbe adta azt 

az eszközt, amely által létrejöhet a hit. Ez nem más, mint az Ő Igéje. Ez az Evangélium, Isten 

ereje, és ahogy hallgatjuk Isten Igéjét, a hitünk abból fog jönni.  

Mivel újjáteremtett keresztények vagyunk, van egy természetfeletti hit bennünk, amelyet 

szívvel hiszünk, ahogy az Ige is mondja, szívvel hiszünk az igazságra, és van egy természetes 

hit, ami az érzések alapján munkálkodik az életünkben. Fontos, hogy mi a természetfeletti 

hitben munkálkodjunk. Ami azt jelenti, hiszem, hogy én rendelkezem vele. Hiszem, hogy 

nekem megvan ez a hit. A hit mindig jelen idő. Nem jövő idő, jelen idő. Rendelkezem vele. 

Megvan nekem. Ha nem így gondolkodunk, akkor az nem hit. Tudjátok, nagyon sokan 

mondják azt, hogy tudom, hogy benne van a Bibliában. Nem elég! Ez egy lexikális tudás. 

Nem elég. Hinned kell, mert szívvel hiszünk az igazságra, és szájjal teszünk vallást. Ki kell 

mondanod! Szívvel hiszünk. Ez nagyon fontos. Ezt kell tennünk. Szívvel hiszünk. Halleluja! 
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Dicsőség az Úrnak! Így kell üzemelnünk, mert a természetfeletti erőket így tudjuk mozgásba 

hozni. A hitünkkel. A hitünk által. Halleluja! Dicsőség az Úrnak!  

Róma 10,9. 

9. Mert ha a te száddal vallást teszel az Úr Jézusról, és szívedben hiszed, hogy az 

Isten feltámasztotta Őt a halálból, üdvözülsz. 

Tehát nem tudom, hanem hiszem, és el kell jutni erre a szintre. Ebben segít Isten Igéje. 

Tudom, hogy majd egyszer meggyógyulok. Nem! Higgyed, hogy te már Jézus Krisztusban 

meggyógyultál! Ez fog segíteni téged. Ez fog téged ebben előre vinni. A hitünk egyik 

megnyilvánulása, hogy szólunk. A Márk evangélium 11,23-ra lapozunk, akinek itt a Bibliája. 

Ha az igehelyet hallod, már tudod, hogy miről van szó. Kenneth Hagin ez Ige alapján 

emelkedett ki a betegágyából.  

Márk 11,23. 

23. Mert bizony mondom néktek, ha valaki azt mondja ennek a hegynek: Kelj fel és 

ugorjál a tengerbe! és szívében nem kételkedik, hanem hiszi, hogy amit mond 

megtörténik, meglesz néki, amit mondott. 

Mikor kell neked szólnod a hegyhez? Amikor ott van! Mikor kell hinned, hogy az a hegy 

elmegy az életedből? Akkor, amikor még látod, hogy ott van az a hegy az életedben. Akkor 

kell megszólítani a hegyet, amikor ott van. És hittel kell neki szólnod! Ha hiszed, hogy amit 

mondasz, meglesz néked, akkor meglesz. Tudjátok, sokan itt csúsznak el, hogy: Ó, hát én 

hiszem, hát én ki is mondtam! De ha nem változott a helyzet azzal a dologgal kapcsolatban 

egy hét múlva, vagy egy hónap múlva sem, vajon akkor mit mondasz? Eltelt már egy hónap, 

és nincs változás, akkor ez a dolog nem működik! Neked ez a hit dolog nem működik, mert 

nem volt ott a hit a szívedben. A szívünkben hiszünk. Amikor a szívedben hiszed, akkor 

mondhatnak neked akármit, mert te tudod, hogy az megvan neked, rendelkezel vele. Tehát a 

hegyet akkor fogod megszólítani, amikor még nem vettetett a tengerbe, amikor még ott van. 

Amikor ezt megértjük, akkor csodálatos dolgok fognak történni az életünkben. Maradjunk a 

Márk evangéliumnál, és nézzük meg, hogy mit tesz a hit. Mert a hit cselekszik. Itt 

Bartimeusról van szó – nekem nagyon tetszik ez a példázat –, aki születésétől fogva vak volt. 

Márk 10,46–52. 

46. És Jerikóba érkezének: és mikor Ő és az Ő tanítványai és nagy sokaság Jerikóból 

kimennek vala, a Timeus fia, a vak Bartimeus, ott ült az úton, koldulván. 

Mi történt? Jézus és az apostolai kimentek Jerikóból, és rengeteg ember vette körül. Jézust 

mindig rengeteg ember vette körül, mert hallani akarták az Evangéliumot. Ahogy közeledtek 

a város kapujához ez a koldus, aki szinte minden nap ott volt, ott ült az út szélén, akit 

Bartimeusnak hívtak, és ő már születésétől fogva vak volt. A vak koldus már hallott Jézusról. 

47. És amikor meghallá, hogy ez a Názáreti Jézus, kezde kiáltani, mondván: Jézus, 

Dávidnak Fia, könyörülj rajtam! 

Mi történt? Baltimeus már hallott Jézusról, és elhatározta, hogy ha ő egyszer találkozik 

ezzel a Jézussal, akkor meg fogja kérni Őt, hogy a szemét gyógyítsa meg. Ahogy hallotta a 

tömeget – mert vak volt, de a hallása ki volt finomulva –, ahogy jött a hatalmas tömeg, 

bizonyára tudta, hogy ez nem lehet más, mint Jézus és a tanítványai. Amikor a tömeg kísérte a 

Mestert, és odaértek Bartimeushoz, ő azonnal felkiáltott hittel: Jézus, Dávidnak Fia, könyörülj 

rajtam! 

48. És sokan feddik vala őt, hogy hallgasson; de ő annál jobban kiáltja vala: Dávid-

nak Fia, könyörülj rajtam! 

Le akarták beszélni Bartimeust, hogy hagyjad, Jézusnak van elég problémája, ne ártsál 

neki! A mai korban is működik ez, hogy téged le akarnak téged beszélni az Úr áldásáról. 

Amikor ki akarnak téged beszélni, hogy: Ó, most odamész? Mész a gyülekezetbe? Hát minek 

mész a gyülekezetbe? Inkább maradjál itt! Vagy gyógyulás? Ugyan már! Le akarnak beszélni. 

És akkor következel te. Mi van a szívedben? Mi volt Bartimeus szívében? Nem bírták 

lebeszélni. Ő akkor is kiabált, hogy: Könyörülj rajtam, Dávidnak Fia, Jézus! Ő akkor is 
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kiabált! Te mit teszel, amikor hitetlen beszédeket hallasz? Engedsz neki, vagy ellenállsz? 

Jobban teszed, ha ellenállsz, mert akkor meg fog történni az életedben az áttörés, és áldás fog 

jönni az életedben. Bartimeus sem engedett neki. 

49. Akkor Jézus megállván, mondá, hogy hívják elő. És előhívták a vakot, mondván 

néki: Bízzál; kelj föl, hív téged. 

Nem adta föl, kitartó volt, hűségesen, kitartóan akart valamit az Úrtól. Tudta, hogy ott van 

az Úrnál, és nem engedett belőle. A körülötte levők is megenyhültek, és azt mondták, hogy: 

Jól van, na, hív téged. Gyere, odaviszünk téged, odakísérünk! Egyre jobban kiabált, és egyre 

kitartóbb volt. És mi történt? 

50. Az pedig felsőruháját ledobván, és felkelvén, Jézushoz méne. 

Egy hit cselekedetet látunk ebben az 50-es igeversben. Miért dobta le vajon a felső 

ruháját? A mai világban, ha valakinek nincs meg a szeme világa, fehér bottal közlekedik. 

Abban az időben nem volt fehér bot. Viszont volt egy olyan felső ruházatuk, amiből tudták az 

emberek, hogy ez egy vak ember. Ezért vagy segíteni tudtak neki, vagy ki tudták kerülni. Ez 

az öltözet volt rajta. Mit tett ez az ember? Amikor azt mondták neki, hogy: Gyere, hív Jézus, 

odaviszünk téged! Mi volt az első lépése? Fogta azt a ruhát, ami őt jellemezte, ami azt jelezte, 

hogy vak, és első dolga volt, hogy levette ezt a ruhát, és eldobta. Ez egy hit-cselekedet volt. 

Azt mondta ezzel: Itt van a gyógyulásom, megvan a gyógyulásom! Vége annak az 

időszaknak, hogy nem látok! És azt, ami az ő vakságát jelezte, fogta, levette, és eldobta. Még 

mindig nem látott semmit, még mindig vak volt, de az a ruha már nem volt rajta.  

51. És felelvén Jézus, monda néki: Mit akarsz, hogy cselekedjem veled? A vak pedig 

monda néki: Mester, hogy lássak. 

Ez egy nagyon fontos kérdés: Mit akarsz, hogy cselekedjem veled? Jézus nagyon sokszor 

föltette ezt a kérdést annak, aki szembeállt vele és kérte, hogy gyógyítsa meg. Feltette ezt a 

kérdést: Mit akarsz, hogy cselekedjek veled? Mert Jézus azt akarta, hogy a hite megnyilvánul-

jon. Hogy megtudja azt, hogy ketten egy akaraton vannak-e. Mert a gyógyulás mindig úgy 

jön, amikor ide kijössz, hogy annak, aki érted imádkozik, és neked is ott van-e a szívedben, 

hogy meggyógyultál. Ha ketten egy akaraton vannak. Szentem, ha te nem hiszed, hogy te 

meggyógyultál, akkor nem fog valóságba jönni! Ha nem az alapján cselekszel. Én azt 

szoktam mondani, hogy ha nem hiszed a gyógyulásod, hanem azt mondod, hogy: Majd ha az 

a pásztor rám teszi a kezét, na, az majd igen! Ha nem, majd megyek a másikhoz. Volt ilyen, 

találkoztam ilyennel, én voltam a hatodik, akihez jött. Azt mondta: Hozzád jövök, mert te 

biztos jobb erőben vagy. Hát biztos! Voltál már előttem ötnél? Igen. Akkor nem fogsz 

meggyógyulni – mondtam. Miért mondasz ilyet? – kérdezte. Mert emberekre nézel. Te 

emberektől várod, hogy meggyógyítsanak. Én, ha meggyógyítalak téged, akkor inkább vedd 

fel a nyúlcipőt, és fogd menekülőre a dolgot, mert ha én meg akarlak gyógyítani, akkor nem 

lesz orvos, aki összerak téged! Nem én vagyok a gyógyító, hanem Jézus, és ezt neked a 

szívedben hinned kell! Ha tíz Jézus lenne, és rád tenné a kezét, akkor sem gyógyulnál meg, 

mert nincs ott a szívedben, hogy meggyógyultál!  

Emlékeztek, mikor Jézus visszament a szülőfalujába? Nem tudott csodát tenni a 

hitetlenségük miatt. Miért? Mert emberre néztek, azt mondták: Hát ez az ácsnak a fia! Mi 

történt evvel? Eddig itt a sámlit gyártotta, most meg ilyenekről beszél? Mi történt vele? 

Emberre néztek. Ma is, ha emberre nézel, hogy: Na, ez majd biztos; vagy ez egy ilyen, meg 

olyan szolgáló, na, majd ő! Szentem, már abban a pillanatban halott a dolog! Abban a 

pillanatban! A hitedet föl kell emelned! Föl kell emelni a hitedet arra a szintre, hogy 

meggyógyultál. Bartimeus ezt tette. Neked már ide, a gyógyító sorba így kell kijönnöd! A 

sorban, amikor ott állsz, nem arról kell beszélni, hogy mit főzöl majd délután. A sorban nem 

arról kell beszélgetned, hogy: Ez a pásztor már megint milyen ruhában van! Kócos! Na, nem 

rólam van szó. Hanem neked a szívedben ott kell lennie, hogy most megvan, amiért jöttem! 

Megvan nekem!  
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Mert a hit erről szól! Megvan nekem! Nem valamikor, hanem most van meg nekem. 

Bartimeus ezt tette! Azt mondta, hogy: Most itt van Jézus, eljött a gyógyulásom. Még nem 

látott, de már levette a ruhát, eldobta. Vitték őt Jézus elé. Jézus megkérdezte: Mit akarsz, 

hogy cselekedjek veled? A vak pedig mondá néki: Mester, hogy lássak. Konkrét dolognak 

kell lenni, amikor ketten egy akaraton vannak. Ugyanannak a dolognak kell lenni, és ketten 

megegyeznek, hogy az megvan. Azt szoktam mondani, hogy áment mondunk a végén. Ketten 

egy akaraton, és megvan. Jézus megkérdezte, hogy: Mit akarsz, hogy cselekedjek veled? Azt, 

Uram, hogy lássak. Oké, ketten egy akaraton vannak. 

52. Jézus pedig monda néki: Eredj el, a te hited megtartott téged. És azonnal megjött 

a szeme világa, és követi vala Jézust az úton. 

Mit mondott Jézus? A te hited. Nem azt mondta, hogy az én isteni hitem, hogy azért, mert 

én Jézus vagyok. Azt mondta Jézus: a te hited. Fontos, hogy a te hited hol van. Ha valaki 

imádságot kér tőled, akkor először egy kicsit beszélgess el vele, hogy amiért kérte az 

imádságot, abban ő milyen hitszinten van. Puhatolózz, egy kicsit járd körbe, hogy miket 

mond azzal a dologgal kapcsolatban, amit akar, hogy miért imádkozzál. Mert ha kéri tőled az 

imát, akkor szükséges, hogy ketten egy akaraton legyetek. És ahhoz az kell, hogy neki is ott 

legyen a hite. Nagyon tetszik az a példa, ami Kenneth Haginnel történt, amikor odament 

hozzá egy asszony a gazdasági válság idején, és mondta neki: El szeretném adni a telkemet, a 

birtokomat. Imádkozzál már, hogy ezért az összegért elkeljen! Kenneth Hagin azt válaszolta, 

hogy: Jó, imádkozzunk! Imádkoztak, és a végén megkérdezte tőle Hagin, hogy elkel-e. Hát, 

remélem – volt a válasz. Kész, kidurrantotta a hit lufiját. Elkezdte neki megmagyarázni 

Kenneth Hagin, hogy a hit nem a láthatókra tekint. Hiába van gazdagsági válság, vagy más 

nehézség, a hit az mondja, hogy ez megvan. Prédikált neki, és megkérdezte, hogy na, most 

akkor hogy állunk? Most megértettem, volt a válasz. Aztán megint imádkoztak, és ezután 

elkelt az a birtok. Ezt teszi a hit. Bartimeus is így gyógyult meg. 

Róma 1,16–17. 

16. Mert nem szégyenlem a Krisztus Evangéliumát; mert Istennek ereje az minden 

hívőnek üdvösségére, zsidónak először meg görögnek. 

Az Evangélium Isten Igéje, az Ő ereje. 

17. Mert az Istennek igazsága jelentetik ki abban hitből hitbe, miképpen meg van 

írva: Az igaz ember pedig hitből él. 

Halleluja! Jézus hitte, hogy Bartimeus meggyógyul, Bartimeusnak is hinnie kellett saját 

gyógyulásában. Ez már látszott a cselekedeteiben. És meg is kapta. Nagyon fontos a hit! Isten 

Igéje a hit és az erő üzenete. Ezt olvasod ki belőle, ezt kell, hogy megértsed. 

Menjünk az Apostolok cselekedetei harmadik fejezetére. Itt is látunk egy példát a hittel 

kapcsolatban. A sántának a meggyógyulása. Nekem nagyon tetszik ez a történet 

Apostolok cselekedetei 3,1–8. 

1. Péter és János pedig együtt mennek vala fel a templomba az imádkozásnak 

órájára, kilencre. 

2. És hoznak vala egy embert, ki az ő anyjának méhétől fogva sánta volt, kit minden 

nap le szoktak tenni a templom kapujánál, melyet Ékesnek neveznek, hogy kérjen 

alamizsnát azoktól, akik bemennek a templomba. 

Ennek a béna embernek ez volt a mindennapi műsora, hogy megfogták őt, odavitték, mert 

járni sem tudott, lerakták az Ékes kapunál. A várost falak vették körül, a kapukon lehetett 

bemenni. Letették a kapuba, és ahogy ott az emberek jöttek-mentek, arra várt ez az emberke, 

hogy adjanak neki alamizsnát, adakozzanak neki. És ez minden nap így volt.  

3. Ez mikor látta, hogy Péter és János a templomba akarnak bemenni, kére tőlük 

alamizsnát. 

Megszólította őket, kért tőlük alamizsnát. Gondolom, hogy ott ült, szégyellte a helyzetét. 

Szégyellte, hogy koldus volt. Kicsit lehajtotta a fejét, és föl se nézett. Szemkontaktus sem 



Krisztus Szeretete Egyház, XX. Budapest, Pesterzsébet, Török Flóris u. 76. – www.ksze.org 

 

 9 

volt, csak lehajolt, és a tenyerét tartotta, hogy adjanak neki. Koldus vagyok, szegény vagyok, 

adakozzatok nekem! Gondolom, hogy ilyesmi történhetett, mert azt mondja a 4-es igevers: 

4. Péter pedig mikor szemeit reávetette Jánossal egyben, monda: Nézz mireánk! 

Tehát le volt hajtva a koldusnak a feje, úgy kéregetett. Péter pedig azt mondta neki: Nézz 

rám! Emeld föl a fejed, nézz föl, nézz rám! Eddig mindig lehajtottad a fejedet, mert 

szégyellted a helyzetedet, hogy koldus vagy, de most nézz föl! Megszólította őt Péter és 

János. Mit tett ez az ember? 

5. Az annakokáért figyelmez vala reájuk, remélvén, hogy valamit kap tőlük. 

Amikor azt mondták, hogy „nézzél ránk”, gondolom, fölcsillant a szeme, hogy itt valami 

készül, valamit kapni fogok, valami áldás fog jönni az életemben! 

6. Péter pedig monda: Ezüstöm és aranyam nincs nékem; hanem amim van, azt 

adom néked: a názáreti Jézus Krisztus nevében, kelj fel és járj! 

Gondolom, hogy a koldusnak elkezdett járni a kis agyacskája, hogy: Hú, hát ha aranya, 

ezüstje nincsen néki, akkor mi lesz itt? Pedig nekem erre van szükségem – gondolta ő, hogy 

erre van szüksége. Hanem amim van. Péter tudta, hogy neki, magának mije van. Tudta Péter, 

hogy milyen mennyei áldással rendelkezik. Azt mondta: „Hanem amim van, azt adom néked: 

a názáreti Jézus Krisztus nevében, kelj fel és járj”. Péter tudta, hogy Jézus nevében hatalom 

van. Péter tudta, hogy Jézus nevében erő van. Péter tudta, hogy Jézus nevében győzelem van, 

és látta a kolduson a hitet, ahogy fölcsillant a szeme. És mi történt Jézus nevére? 

7. És őt jobb kezénél fogva felemelé, és azonnal megerősödének az ő lábai és bokái. 

Megfogta őt Péter, és fölemelte. Aki addig járni sem tudott, úgy vitték, úgy tették le, most 

fölkelt, fölemelkedett. 

8. És felszökvén, megálla és jár vala és beméne velük a templomba, járkálva és 

szökdelve és dicsérve az Istent. 

Hogyha csodát akarunk, az a csoda Jézus nevén keresztül fog eljönni az életünkbe. Ha 

csodát akarsz az életedben, ne hagyd ki Jézus nevét! Ne hagyd ki! Ez a név a tied! Erre a 

névre – ahogy az Ige mondja – minden térd meghajol. Meghajol a betegség térde! Meghajol a 

gyengeség térde! Mikor? Amikor ott vagy, és tudod, hogy mid van, hogy ez a név a tied, ezzel 

a névvel rendelkezel. Ezt a nevet megkaptuk! Ez a név neked ugyanazt jelenti, amit jelentett a 

tanítványoknak. Ugyanazt a hatalmat, és ugyanazt az erőt. Amikor ezt tesszük, akkor ez a név 

működni fog az életünkben. Működni fog! Úgyhogy ne add föl! És ne keseredj el, ne 

csüggedj, hanem légy bátor, és légy erős! Higgyél benne, mert ez a név, amikor használod, 

akkor működik. Amikor hittel használod! Péter tudta, hogy mije van. Vajon te tudod-e, hogy 

mid van? Tudod-e, hogy mid van, hogy mit kaptál Jézus nevében? Használjad! Hogy fogsz 

ebben megerősödni? Amikor veszed az Igét, elmélkedsz rajta, gondolkodsz rajta, meg fogod 

tapasztalni, hogy erő szabadul fel benned. És ahogy használod Jézus nevét, egyre 

erőteljesebben fogod tudni kimondani, egyre határozottabban. Egyre jobban kiszorul a kétség 

a fejedből, és meg fogod látni, hogy a dolgok megváltoznak. Higgyed, hogy nem egy napig, 

nem két napig, mert a hit örökkévaló. Ez a hit megadatott nekünk, hogy ebben a földi 

életünkben egy győztes életet tudjunk élni. 

1János 5,4–5. 

4. Mert mindaz, ami az Istentől született, legyőzi a világot; és az a győzedelem, amely 

legyőzte a világot, a mi hitünk. 

Szentem, ami Istentől jön, az legyőzte ezt a világot. A 23-as zsoltárt olvastuk, abban is mit 

láttál? A jó pásztor teljes gondviselését az életed fölött. A teljes gondviselését! Hogy mi 

ebben a világban győztesek legyünk, megtapasztaljuk a győzelem ízét, hogy azt a győzelmet 

tapasztaljuk meg, amit Jézus megtapasztalt, és odaadott nekünk, ahhoz ott van a hit. Mert csak 

akkor fogod megtapasztalni a győzelmet, hogyha hiszed. Ha jól tudom, a János 16,33-ban van 

az, hogy bízzatok, mert én legyőztem ezt a világot – ezt mondja Jézus. Itt visszatükröződik, 

ebben az Igében. Legyőzte a világot! Mi által tudsz te győztes lenni ebben az életedben? 

Amikor hiszed, hogy te is győztes vagy ebben a névben. 
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5. Ki az, aki legyőzi a világot, ha nem az, aki hiszi, hogy Jézus az Isten Fia?! 

Te hiszed, hisz ezért vagy itt, ezért győztes vagy. Mondjad: Áldott vagyok! Boldog 

vagyok! Egészséges vagyok! Győztes vagyok! Bővölködő életet élek! Az Úr Jézus 

Krisztusban. Ámen. Halleluja! 

Amikor az Úr nekem is mondta sok-sok évvel ezelőtt, hogy: Áldott vagy, én is így voltam 

vele, mint most sokan. Amikor azt mondta, hogy mondjam ki, úgy mondtam ki, hogy még én 

sem hallottam. Annyira megragadott a látható dolog, hogy nem tudtam fölülemelkedni rajta. 

De ahogy Isten Igéjén kezdtem el elmélkedni, és gondolkodni, már én is hallottam, úgy 

mondtam ki. Aztán egyre erőteljesebben mondtam ki. Mert így jön az áttörés. Így jön az 

áttörés az életedben. A hit hegyeket tud megmozgatni. Ahogy Jézus is mondta, hogy ha 

akkora hitetek lenne, mint a mustármag – mert a mustármagnyi hitünkkel már hegyeket 

tudunk megmozgatni, és az a hit ott van benned!  

Csak van annak a hitnek egy ellensége. A mérlegnek a másik nyelve a hitetlenség. A 

hitetlenséget úgy tudod kiűzni, hogy veszed Isten Igéjét, és magadhoz veszed bőségesen. 

Bőségesen vedd magadhoz Isten Igéjét, és meglátod, hogy a hitetlenség hátrébb szorul, és 

egyre jobban ki tudod mondani, hogy: Igen, győztes vagyok! Igen, áldott vagyok! Igen, 

boldog vagyok! Annak ellenére, hogy mit látsz. Mert a hit nem arról szól. A Zsidó levélben 

olvashatjuk, hogy a hit nem arról szól, amit látok, hanem a hit arról szól, hogy mit hiszek 

Isten Igéjéből. Erről szól, és erről kell, hogy szóljon az életünk. Dicsőség az Úrnak! Erről kell, 

hogy szóljon az életed! Jézus, Jézus, Jézus! Erről kell, hogy szóljon! Tudd, hogy Jézus 

Krisztusban mid van! Ha aranyad, ezüstöd nincs is, de tudnod kell, hogy a legnagyobb dolog, 

amit nem lehet földi gazdagsággal mérni, az arany és ezüst meg se közelíti. Egy olyan 

értéknek, egy olyan névnek a birtokában vagy, amit úgy hívnak: Jézus. Ez a Jézus ott van 

benned! És ott is fog maradni örökkön örökké. El vagy pecsételve az örökkévalóságra, örök 

élet van benned!  

Használd ezt a nevet, mert még nem érkeztünk el a tökéletességre! Mert még van sok 

olyan hely az életünkben, aminek meg kell változnia! De magától nem fog megváltozni. 

Szentjeim, a hit nem azt a célt szolgálja, hogy rávegyük Istent valamire, hogy Ő megtegye. 

Mert ez nem a hit, hiszen Ő már mindent megtett. A hit az, amivel el tudod venni, amit Ő már 

neked adott. Ez a hit. Istent már nem tudod rávenni, hogy meggyógyítson. Istent nem tudod 

rávenni arra, hogy bővölködővé tegyen. Istent nem tudod rávenni, hogy jobban szeressen. 

Nem! Ő már mindent elvégzett! Most jön a mi részünk. Vesszük a hitünket, és kinyúlunk 

vele. Illetve úgy szoktam mondani, hogy ahogy régen voltak a kerekes kutak, fogod a vödröt, 

leengeded, és merítesz. Mert a hitnek a szelleme itt van belül. Mint az élő víznek folyamai, 

jöjjenek elő, jöjjenek föl! Jöjjenek elő benned ezek a hit-megvallások! Tudunk örvendezni? 

Lehet, hogy a prédikáció nem dobott fel téged. Én boldog vagyok, és köszönöm az Úrnak ezt 

a lehetőséget, hogy szolgálhattam felétek. Mindig izgatott a szívem, boldog vagyok, ha 

szolgálhatunk felétek. A pásztornak nem az a lényeg, hogy hallja a saját hangját. Ahogy az 

Ige is mondja – nagyon régen megtanított az Úr erre –, hogy a nyájat nem azért adtam, hogy 

számolgasd, hanem legeltesd. Igyekszem jó pásztor lenni. Hiszem, hogy olyan eledelt 

kaptatok ma, ami segített abban, hogyha valami hegy van az életedben, akkor most kicsit 

másképp állsz hozzá. Azért vagyunk, hogy segítsünk a szellemi életben, hogy épüljetek, 

növekedjetek, és egy hatalmas szellemi házzá legyetek.  

 
*A függőleges vonallal jelzett igeversek más fordításból származnak. 

A felhasznált bibliai versek a King James kiadás számozását követik. 
 


